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مهدی دوستی در جمع اصناف و بازاریان استان هرمزگان، 
افزود: در خصوص روابط بین اصناف و مردم و معیشت، 
به شخصه به این بخش با دید انضباط بخشی نگاه می کنم 
چرا که اصناف موجب ایجاد انضباط در بازار می شوند 
اما تقریبا همیشه دخالت های دولتی در بازار غیرسازنده 
است و اگر این مهم به اصناف سپرده شود نیاز به همکاری 

صد در صدی بین مجموعه دولت و اصناف است .
اســتاندار هرمزگان بیان کرد: همه تعاملات بر اســاس 
دیالوگ هــا صورت می گیرد و مــا این آمادگی را داریم 
که به صورت ماهانه با اصناف و بازاریان نشســت هایی 
داشته باشیم و مطالب و مسائل در آن مطرح شود تا بتوانیم 
به صورت واقع بینانه تری مســائل و مشکلات را حل و 

فصل کنیم و به نتایج مثبتی برسیم.
دوســتی ادامه داد: در خصوص مجوزها ما برای صنایع 
بــزرگ کارهای خوبــی را انجام داده ایــم و هم اکنون 
اکثر مجوزهای پترو پالایشــگاه ۳۰۰ هزار بشکه ای را 
گرفته ایم و یک نمای عاری از مجوز را نیز در ۱۰۸ پهنه 
ایجاد کرده ایم اما متاســفانه در سفرهایی که به بخش ها 

و شهرســتان ها دارم این را می بینم برای بنگاه های غیر 
آلاینده و بنگاه های کوچک سخت گیری های بیشتری 

انجام می شود.
وی تأکید کرد: قطعا جاهایی که موجب تاخیر در صدور 
مجوزها می شــوند را شناسایی خواهیم کرد و در همین 
راستا نامه ای را به فرمانداران ارسال کردیم که تمام اصنافی 
که مجوزات آن ها معطل شده است سریعا مجوزاتشان 

صادر شود.
استاندار هرمزگان تصریح کرد: هر دستگاهی که شاکی 
مردمی داشته باشند و مردم را معطل کرده است باید کار 
مردم را در فرصت ۱۰ روزه تعیین تکلیف کند، قطعا هم 
با مدیران معطل کننده برخورد خواهد شد و من این قول 
را می دهم شما این تغییرات را احساس کنید و بخش هایی 
مانند بهداشت و محیط زیست که بیشترین شاکی های 
عمومی را دارند باید بروند و سازوکارهای خود را اصلاح 

کنند.
نماینده عالی دولت در هرمزگان ابرازداشــت: ما از سال 
گذشــته تاکنون چند بانک اطلاعاتی درست کرده ایم 

همچون بانک مســائل و مشکلات و بانک تصمیمات 
معطل را تشــکیل دادیم در در حوزه تصمیمات معطل 
هم یکی از مشکلاتی که داریم این است و بعضا بعضی 
از تصمیمات از قبل انقلاب معطل مانده است از این رو 
در تلاش هستیم در بانک تصمیمات، تصمیمات نهایی 

را تعیین تکلیف کنیم.
وی ادامه داد: ۴ معاون استانداری مامور به تعیین تکلیف 
تصمیمات معطل در استان شــده اند و اگر اصناف هم 
تصمیمات معطلــی دارد می تواند به مــا اعلام کند تا 

رسیدگی لازم انجام شود.
دوســتی اظهار کرد: در رابطه با تردد خودروهای مناطق 
آزاد در سفر رئیس جمهور هم مطالبه اصلی ما بود چرا که 
استان هرمزگان، استانی خدمات محور و گردشگری پایه 
اســت و نمی شــود یکی را در ساحل قشم پیاده کنیم و 
بگوییم با ماشــین دیگری برگردد و از آنجایی که استان 
خوزستان و گیلان مجوز تردد خودروها وجود دارد پیگیر 
هستیم تا این امر برای استان هرمزگان نیز محقق شود و 
امیدواریم این اتفاق بیافتد اما این تصمیم مخالفان جدی 

دارد و ان شالله بتوانیم آن را حل کنیم.
وی افــزود: در خصــوص قانون ته لنجــی قبل از عید 
جلسه ای با حضور سه وزیر صمت، وزیر اقتصاد و وزیر 
کشور داشتیم و آقای رئیس جمهور دستور دادند که این 
اتفاق بیافتد و جمع بندی شد و قرار بود این قانون به هیات 
دولت برود که در آن برای ته لنجی مدل انضباط بخشــی 
و تخفیف لحاظ شــده است به عنوان مثال تا ۸۰درصد 
تخفیف گمرکی شامل ته لنجی می شود و حمل کالا درون 
استان هم آزاد می شود و برای سایر استان ها نیز ضوابطی 

اعلام می شود.
استاندار هرمزگان بیان کرد: ترجیح ما این است که ته لنجی 
و تردد و فروش آن در استان آزاد باشد و هر کس هم که 
خواست بیاید از استان خرید کند، مشوقات ویژه ای هم 
بــرای کالای عمده در نظر گرفته ایم که در کش و قوس 

دولت است و امیدواریم تصویب شود.

استاندار هرمزگان:

        اقتصاد کیش -  استاندار هرمزگان گفت: ترجیح ما این است که ته لنجی و تردد و فروش آن در استان آزاد باشد و هر کس هم که خواست 
بیاید از استان خرید کند، مشوقات ویژه ای هم برای کالای عمده در نظر گرفته ایم که در کش و قوس دولت است و امیدواریم تصویب شود.

با مسئولان معطل کننده کار مردم با مسئولان معطل کننده کار مردم 
برخورد خواهد شد برخورد خواهد شد 

اقتصاد کیش-   مدیرکل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان گفت: سامانه سادا تعریف 
شده تا ادارات دولتی اموال خود را در این سامانه ثبت کنند که متاسفانه بسیاری از 

مدیران با این سامانه بیگانه هستند.
مهدی دسینه در نشست هم اندیشی ذیحسابان ادارات اجرایی هرمزگان با مدیرکل 
دیوان محاســبات، هدف از برگزاری این نشست را دستیابی به یک وحدت رویه 
در بعُد نظارتی بیان کرد و اظهار داشــت: این دو اداره به لحاظ ذاتی دارای وظایف 

مشترکی هستند که مهم ترین آن بعد نظارتی است.
وی ادامه داد: در امور نظارت مالی و ذیحســابی ها در۳۴ دســتگاه اجرایی استان 
۱۶ ذیحســاب وپنج معاون ذیحساب که استخدام این اداره کل هستند، این امر را 

به عهده دارند.
 به گفته وی، هفت نفر مدیر مالی و دو نفر معاون ذیحساب به این اداره کل معرفی 
و با تأیید خزانه داری کشور وظیفه حسابرسی را عهده دار هستند و این هفت نفر 
مدیر مالی در اداره کل شیلات، منابع طبیعی و آبخیزداری،جهاد کشاورزی، دانشگاه 
هرمزگان،بنیاد مسکن و اداره کل تعزیرات استان سه نفر در پالایشگاه گاز سرخون 

و قشم و حوزه هنری مشغول به خدمت هستند.
نماینده وزیر اقتصاد افزود: ۴۸ شهرداری استان توسط ۴۸ نفر ذیحساب که ۸ نفر 
آنها مستخدمان اداره کل و ۴۰ نفر از مستخدمان شهرداری ها هستند، اداره می شود.

دسینه به مولدسازی و فروش اموال مازاد دولت اشاره کرد و بیان کرد: سامانه سادا 
تعریف شده تا دستگاه های دولتی اموال خود را در این سامانه ثبت کنند که متأسفانه 

بسیاری از مدیران با این سامانه بیگانه هستند.
وی همچنین گفت: با توجه به همکاری نکردن برخی ادارات هنوز آمار دقیقی از 
واحدهای مسکونی سازمانی دولتی نداریم و این خانه ها تعیین تکلیف نشده اند که 

نیاز است به این موضوع رسیدگی شود.
 مدیرکل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان با اشــاره به قانون بودجه ۱۴۰۱ گفت: 
یکی از مشکلات کشور وجود طرح  های نیمه تمام است که باید از ظرفیت های 
نهادهای غیر دولتی استفاده شود و  ۱۰ درصد بودجه تملک دستگاه ها به این پروژه ها 

اختصاص خواهد یافت.
دسینه در ادامه سامانه هوشمند سازی و شفاف سازی دولت یا خزانه داری الکترونیک 
دولت را مورد اشاره قرار داد و بیان کرد: این سامانه با هدف افزایش شفاف سازی و 
انضباط مالی مدیریت بهینه مصارف و مخارج و غیره راه اندازی شده و سامانه بدهی 

دولت به این سامانه متصل است.
وی خاطرنشان کرد: با راه اندازی این سامانه تعداد حساب های بانکی ادارات دولتی 

از ۲۲۰ هزار حساب به  ۳۵ هزار حساب بانکی کاهش یافته است.
 ذیحسابان و مدیران به دنبال شفاف سازی باشند

مدیرکل دیوان محاسبات هرمزگان نیز در گفت: اداره کل امور اقتصادی و دارایی و 
دیوان محاسبات دارای وظایف ذاتی و مشترکی در بعد نظارتی هستند.

مرادیان تصریح کرد: این دو اداره کل برحسب وظایفی که بر عهده دارند با نظارت 
دقیق تلاش می کنند تا کارها به درستی انجام شود و باید از حداکثر ظرفیت قانونی 
جهت انجام صحیح امور استفاده کنیم. مرادیان گفت: برای پیشرفت استان نباید منتظر 
کسی ماند بلکه عزم جدی باید این باشد که دستگاه های اجرایی و نظارتی با همفکری 

یکدیگر به توسعه استان کمک کنند.
مدیرکل دیوان محاسبات هرمزگان با بیان اینکه باید همه ما حرمت قانون را حفظ 
کنیم، اضافه کرد: باید از انعطاف های قانونی برای رفع مشکلات بهره برد و برای 

حل معضلات به دنبال راهکار بود چرا که تنها راه حل این است.
مدیرکل دیوان محاســبات اســتان با اشاره به شــعار قوای سه گانه در خصوص 
فسادســتیزی، شفاف سازی و اجرای عدالت تاکید کرد: باید ذیحسابان و مدیران 
به دنبال شفاف سازی باشند تا شاهد مشکلات ریز و درشت نباشیم اما آشنا نبودن 
مدیران با قوانین به ویژه قوانین مالی و محاسباتی یکی از آفت های کشور است و 

باید این مشکل ساختاری برطرف شود.
مرادیان با بیان اینکه مدیران قبل از عهده دار شدن هر مسئولیتی باید با قوانین مالی 
آشنایی کامل داشته باشند، گفت: برای انجام هر کاری اعم از پرداخت ها و برداشت 
ها مطابق قانون عمل کنیدو در اجرای قانون با کسی تعارف نداشته باشید و در اجرای 

قانون اگر با مشکلی برخورد کردید از دیوان محاسبات و ما کمک بخواهید.
 سیروس شفیعی، معاون نظارت مالی اموراقتصادی ودارایی استان نیز با اشاره به ماده 
۹۱ گفت پیشنهاد می کنیم که برای اجرای این قانون کمیته ای تشکیل شود تا مسایل 

و مشکلات اجرایی این ماده قانونی رفع شود.
رئیس خزانه اســتان هرمزگان گفت: برداشت از حساب های دولتی دستگاه های 
دولتی توسط دستگاه قضایی و تامین اجتماعی از جمله مسائلی است که مشکلاتی 
را برای دستگاههای دولتی ایجاد کرده است که امیدواریم این مشکلات به طریقی 

حل شود.

مدیرکل امور اقتصادی و دارایی هرمزگان:
ادارات  دولتی اموال خود را 
در  سامانه سادا ثبت کنند 

   اقتصاد کیش-   امام جمعه بندرعباس با تاکید بر شــفافیت مالی دســتگاه های 
اجرایی خواســتار انتقال پرونده مالیاتی شرکت های مستقر در استان هرمزگان به 

داخل استان شد. 
حجت الاســلام محمد عبادی زاده در دیدار با مدیرکل دیوان محاســبات استان 
هرمزگان اظهار داشت: امروز مردم و جامعه نخبگانی بیش از گذشته به دنبال ایجاد 
شفافیت در مسائل مختلف است و شفافیت مالی یکی از زمین هایی است که می تواند 
بسیاری از مشکلات را در حوزه های درآمدها و هزینه های دستگاه های اجرایی حل 

کند و به سوالات پاسخ دهد.
وی افزود: آن  چه که مســلم اســت و بر روی آن تاکید داریم ایجاد شفافیت مالی و 
اقتصادی در دستگاه ها است تا مردم بدانند این بودجه ای که در اختیار ی دستگاه قرار 
می گیرد کجا هزینه شده و معتقدیم ساماندهی و شفاف سازی درآمدها و هزینه ها به 

سلامت اقتصادی و مالی دستگاه ها منجر خواهد شد.
نماینده ولی فقیه در اســتان  هرمزگان بیان کرد: لازم اســت پیگیری های لازم برای 
پرداخت معوقات مالی شرکت های مستقر در استان هرمزگان از سوی دستگاه های 
مسئول به درستی انجام شود چرا که هرمزگان نیاز دارد با تمام ابزارهای ممکن به 

ویژه در حوزه مالی و اعتباری حمایت شود.
عبادی زاده عنوان کرد: امروز همه بر این مهم واقف هستند که استان هرمزگان نسبت 
به استان های هم کیش خود دچار یک عقب ماندگی توسعه ای شده است و برای 
جبران این عقب ماندگی نمی توان تنها به بودجه های دولتی دل بست از این رو از 
تمام ظرفیت های استان برای جبران و کاهش این فاصله نسبت به میانگین کشور 

اقدام کرد.
امام جمعه بندرعباس خاطرنشان کرد: امروز در هرمزگان مطالبه جدی وجود دارد 
برای اینکه صنایع، شرکت ها و بنگاه های اقتصادی مالیات خود را در استان بپردازند 
از این رو باید پرونده مالیاتی شرکت های مستقر در استان هرمزگان به درون استان 

منتقل شود تا مردم استان نیز در عواید این بنگاه ها سهیم شوند.
وی تاکیدکرد: ضرورت دارد پیگیری های لازم برای تحقق مفاد قانونی و امتیازاتی 
که به روند توسعه استان هرمزگان کمک می کند انجام شود تا از تمام ظرفیت های 

قانونی در این راه بهره گرفته شود.

امام جمعه بندرعباس:
شفافیت مالی به سلامت اقتصادی 

دستگاه های اجرایی کمک می کند

   اقتصاد کیش-      سرپرست معاونت سیاسی و امنیتی استانداری هرمزگان گفت: 
جشنواره گرامیداشت روز ملی خلیج فارس شناسنامه فرهنگی هرمزگان است.

احسان کامرانی در نشست هماهنگی گرامیداشت روز ملی خلیج فارس با تسلیت 
فرا رسیدن سالروز شهادت مولای متقیان امیرالمومنین علی علیه السلام، عنوان کرد: 
خلیج همیشه فارس به خاطر موقعیت خاص خود به عنوان بزرگترین و مهم ترین 

مرکز ارتباطی میان سه قاره به شمار می رود.
وی افزود:با توجه به اهمیت راهبردی خلیج فارس در تقویم رسمی کشور روز ۱۰ 
اردیبهشت ماه به عنوان روز ملی خلیج فارس نام گذاری شده است. خلیج فارس 
برای جهان و کشور از اهمیت بسزایی برخوردار است و جلوگیری از تحریف نام 

آن وظیفه ای همگانی است.
کامرانی، خاطرنشان کرد: دوازدهمین جشنواره گرامیداشت روز ملی خلیج فارس 
به میزبانی اســتان پررنگ تر و متفاوت از سال های گذشته برگزار شود. جشنواره 
گرامیداشــت خلیج فارس شناسنامه فرهنگی استان است و ضروری است کلیه 

دستگاه های اجرایی در برگزاری هرچه باشکوه ترآن مشارکت کنند.
سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، اظهار داشت: در 
معرفی خلیج فارس در سطح ملی و بین المللی فعالان رسانه ای به ویژه صداوسیما 
رسالت خطیری دارد. تولید محتوای فاخر مرتبط با خلیج فارس جهت معرفی هرچه 

بیشتر این ظرفیت تاریخی کشور به زبانهای زنده دنیا نیازمند اهتمام ویژه است.
وی افزود: در زمینه معرفی خلیج فارس آثار علمی خوبی به ثبت رسیده است که 

ضروری است از خالقان آثار همزمان با برگزاری همایش تجلیل بعمل آید.
سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، تصریح کرد: 
جامعه دریایی استان به ویژه پیشکسوتان دریانوردی ،صید و صیادی ظرفیت های 

هستند که می توانند در معرفی خلیج فارس نقش مهمی ایفا کنند.
کامرانی، خاطرنشان کرد: دوازدهمین جشنواره گرامیداشت روز ملی خلیج فارس 
سنگ بنای آغاز کار علمی در باره این بخش مهم از تاریخ کشور باشد و کمیته ای 

علمی و اجرایی در طول سال تحقق این مهم را دنبال کند.
وی با تاکید بر بهره گیری از ظرفیت دانشگاه ها در معرفی خلیج فارس، تصریح کرد: 
مراکز آموزش عالی استان با توجه به پتانسیل های مناسبی که دارند می توانند در 

معرفی خلیج فارس در سطح ملی و بین المللی بسیار اثر گذار باشند.
سرپرست معاونت سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان گفت: افتتاحیه 
دوازدهمین جشنواره گرامیداشت روز ملی خلیج فارس در هرمزگان فردا دوشنبه 
پنجم اردیبهشــت آغاز و دهم اردیبهشت اختتامیه جشــنواره گرامیداشت روز 
ملی خلیج فارس در اســتان خواهد بود. وی خاطرنشان کرد: همزمان با برگزاری 
دوازدهمین جشنواره گرامیداشت روز ملی خلیج فارس برنامه های متنوع شامل 
دیوار نگاره خلیج فارس، نمایشگاه عکس خلیج فارس، نشست علمی خلیج فارس، 
اکران فیلم ها با موضوع خلیج فارس، جشن مردمی خلیج فارس و برنامه های متنوع 

دیگری در دیگر شهرستانها برگزار می شود.

سرپرست معاونت سیاسی و امنیتی استانداری هرمزگان:
جشنواره گرامیداشت روز ملی خلیج 

فارس شناسنامه فرهنگی هرمزگان است

   اقتصاد کیش- رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان با اشاره به ۳۴ هزار هکتار 
سطح زیر کشت نخیلات هرمزگان از اجرای طرح اصلاح و نوسازی نخلستان های 

استان خبرداد. 
عباس مویدی ، با تشریح برنامه های جهاد کشاورزی هرمزگان در سال جدید اظهار 
کرد: استان هرمزگان با دارا بودن ۳۴ هزار هکتار سطح زیر کشت نخیلات بیش از 

۱۳ درصد نخلستان های کشور را در خود جای داده است.
وی در ادامه تولید خرمای استان را ۱۶۵هزار تن دانست و عنوان کرد: سهم هرمزگان 
از تولید خرمای کشور بالغ بر ۱۱ درصد است که با برنامه ریزی های انجام شده این 

میزان در حال افزایش است.
رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان  اضافه کرد: از کل میزان تولید خرمای استان 
بالغ بر ۹۰ هزار تن به صورت فراوری و مصرف تازه خوری اســت و ۵۰ هزار تن 
نیز در بخش صنعتی مصرف می شود.  مویدی با اشاره به تنوع ارقام خرما در استان 
هرمزگان تصریح کرد: ۵۰ رقم خرما در هرمزگان وجود دارد که حدود ۲۰ نوع از 

این ارقام تجاری سازی و مابقی در بخش صنعت استفاده می شود. 
رئیس ســازمان جهاد کشاورزی خاطرنشان کرد: بالغ بر۳۰ هزار تن خرما از ارقام 
برند تجاری پیارم و خاصویی و ارقام صادراتی برحی، خنیزی، کریته، مرداسنگ و 

مضافتی به ارزش ۴۰ میلیون دلار صادر شده است.
وی  بر اصلاح و نوسازی باغات به ویژه نخلستان های استان اشاره و بیان کرد: این 
طرح از محل اعتبارات استانی و ملی با پرداخت یارانه پاجوش خرما به باغداران، 
پرداخت تسهیلات و کمک های اعتبارات، توسعه صنایع جانبی و تبدیلی و تکمیل 
زنجیره ارزش، توسعه ارقام تجاری خرما در منطقه نظیر رقم مجول اجرا خواهد شد.
مویدی در ادامه از شناســایی باغات پیر و فرسوده و اجرای طرح تجمیع باغات و 
حذف درختان پیر و باز گرداندن نخیلات قدیمی به چرخه تولید خبرداد و گفت: 
سطح کل باغات استان بالغ بر ۷۹ هزار هکتار است که از این میزان، سالانه ۶۵۰ هزار 

تن محصول برداشت می شود.

رئیس سازمان جهاد کشاورزی هرمزگان :
۳۴ هزار هکتار از اراضی هرمزگان 

زیرکشت خرما  قرار دارد  

سرپرست فرمانداری بندرعباس  مطرح کرد:

ضرورت راه اندازی اورژانس جاده ای در نقاط حادثه خیز  ضرورت راه اندازی اورژانس جاده ای در نقاط حادثه خیز  
بخش مرکزی بندرعباسبخش مرکزی بندرعباس

اقتصاد کیش-  سرپرســت فرمانداری 
بندرعباس بر لــزوم راه اندازی اوژانس 
جاده ای در نقاط حادثه خیز بخش مرکزی 

این شهرستان تاکید کرد. 
محمــد مرودی در دیدار بــا تعدادی از 
اعضای شــورا و دهیاران بخش مرکزی 

ضمن تسلیت به مناسبت ایام شهادت امام 
علی )ع( گفت: جاده های بخش مرکزی 
شهرستان که اغلب به مرکز  استان منتهی 
و یا به عنوان مسیرهای دسترسی به بنادر 
مورد اســتفاده قرار می گیرند همواره از 
ترافیک بالایی برخوردار بوده که تجهیز 
ایــن محورها به پایگاه هــای امدادی و 
اورژانــس خصوصا در نقاط حادثه خیز 

حائز اهمیت می باشد.
وی با اشاره به اینکه توسعه زیرساختهای 
روستاها و دهستان ها از اولویت هاست، 
اضافه کرد: طبق بررســی های صورت 
گرفته ضروریست بنیاد مسکن با همکاری 
بخشداری و دهیاریها نسبت به شناسایی 
افراد فاقد مسکن بر اساس اولویت اقدام 
نمــوده و اداره راهداری شهرســتان نیز 

نسبت به تعریض و رفع نقاط حادثه خیز 
در اسرع وقت اقدام نماید.

سرپرســت فرمانداری بندرعباس ادامه 
داد: با توجه به کمبود آب شرب در سطح 
شهرستان، پیش بینی های لازم جهت بهره 
برداری از خط انتقال آب خلیج فارس از 
طریق دستگاه های ذیربط صورت گرفته 
که با  رایزنی های صورت گرفته در آینده 
ای نزدیک مردم منطقه از آب شرب پایدار 

بهره مند خواهند شد.
مرودی همچنیــن در بخش دیگری از 
سخنان خود درخصوص لزوم بازنگری 
طرح هادی روســتاهای دهستان تازیان 
بیان کرد: در روســتاها با الحاق اراضی 
به محدوده طرح هادی، مشکل مسکن 

جوانان مرتفع شود

جهت دریافت آخرین اخبار  و رویدادهای 
کیش و منطقه  به نشانی زیر مراجعه نمایید
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